
O Nadgorid
prihodnjič

V krajevni akupnosti Nadgo-
rica Ježa so na zboru krajanov
spregovorili o predlaganem
programu samoprispevka ll|, kl
so ga tudi podprli, v zavzeti
razpravi pa so nanizali pereče
krajevne probleme. Na seji so
sodelovali tudi predstavniki
beiigfajskega izvršnega sveta,
komunalne skupnosti in Sose-
ske. Med problemi so na prvo
metfto postavili avtobusno po-
vezavo z mestom, spregovorili
so o težavah pri oskrbi z vodo,
o pomanjkanju telefonskih
Stevilk, neustrezni kanalizaciji
in nevarnostih, ki groze otro-
kom na poti v šolo. Obsirnejši
zapis o zboru krajanov bomo
objavili v prihodnji stevilki na-
šega glasila.


